
Referat, forretningsudvalgsmøde mandag 30-10-2023 , l. 19.00 i Hallens Cafeteria 
 
Anker (Brændskov), Knud Erik (event group), Hans Christian (socialdemokratiet), Louise (TUI),  
Martin (borgerforening), Janus (event group), Lone (erhvervsforeningen), Jeanette (hallen),  
Finn (Tylstrup Frikirke), Niels (Brændskov) 
 

• Godkendelse af referat fra sidste møde, og 

godkendelse af dagsorden 

Referat godkendt, tilføjelse til dagsorden på solcellesnak. 

• Økonomi v. Jeanette 

Jeanette redegjorde for udgifter siden sidst. Der er DKK 

17.998,50 kr. på hovedkontoen 

• Nyt fra formanden – Lone 

Bymøde 

Vellykket møde med mange nye initiativer og 

etablering af arbejdsgrupper, som skal arbejde 

med blandt andet hundeskov, samlingshus, 

rundkørsler og andre områder af interesse. 

Planzonemøde 26/10  

Lone refererede fra det afholdte møde.  

Kommunen var ikke fornøjet med, at ikke er solgt 

grunde i Tylstrupparken. 

Rundkørsler er ikke tilgængelige for byens borgere. 

Det er vejdirektoratets domæne. 

Møde med samråd, politikere og forvaltninger i Giganitum 

2. november 

Der er deltagelse af Lone og Hans Christian og 
Jeanette. 
Desuden er vi inviteret til møde om kultur i 
landdistrikterne onsdag d. 29. nov. på Skråen. Det 
blev ikke besluttet, hvem der deltager. 

• Brændskov 

Intet nyt. 

• Borgerforeningen 

Legepladsen i anlægget skal pilles ned eller udbedres, idet 

den på grund af forfald ikke længere er forsvarlig. 

• TUI 

Årshjul er under udarbejdelse. 

• Frikirken 

Intet nyt fra Tylstrup Frikirke. 

• LAK v/ Jeanette 

Der skal laves strategisk landsbyplanlægning. Det har 
Aalborg kommune ikke gjort, hvorfor LAK nu vil indsende en 
formel klage til ankestyrelsen. 
Der er heldigvis fundet midler til landsbyskolerne. 
 

• ROHB v/ Anita 

Anita deltog ikke. 

• Skolebestyrelse 

Skolen arbejder med at lave et dialogmødet mellem samråd 

og skole(bestyrelsen) 

• Solcellesnak 

Hans Christian Christiansen fortalte lidt om omfanget af det 

planlagte solcelleanlæg. 

Interessevaretagelse i forhold til placering, størrelse, teknik 

og så videre, bør finde sted på kommunalpolitisk plan. Det 

ønsker vi ikke som samråd at involvere os i. Der var bred 

enighed herom.  

Vi ønsker at forholde os til den økonomiske kompensation, 

som til sin tid kommer. Der er udsigt til ganske mange 

penge. 

• Aktive projekter –  

Bålhytte koncert 

Afviklet med succes 

Cykelbane 

Næsten færdiggodkendt, bortset fra at en skilt skal 

være på dansk, og ikke på engelsk. Det er på vej. 

Middelalderdage 

Kører godt 

Elcykler 

Finn gav lidt feedback i forhold til egne erfaring 

Gederne – Legeplads i anlægget 

Gederne kommer snart i vinterhi 

Flydeplatform 

Den kommer, men der er lidt høringsfrist som skal 

på plads. 

Tylstrupfesten 2024 – hjælpermøde 

Det går godt med forberedelserne.  

• Ideer til puljesøgning   

Nye solceller på bålhytten 

- der er søgt til muld toilet, toiletvogn og telt  

Der er hele tiden puljer at søge. 

 



• Næste møde 

Mandag den 27. november kl 19 

• Evt. 

Intet refereret 

 
Således refereret Finn Kier-Hansen 
 


